ARO 會員新人賞現金購物券(「現金購物券」)使用條款及條件

新加入成為 ARO 會員的 Nu Skin 品牌專員或會員可獲贈 HK\$100 電子現金購物券 (適用於如新香港品牌專員/會員) / MOP100 實體現金購物券 (適用於如新澳門品牌專員/會員)。

1. ARO 會員新人賞現金購物券

- 1.1. 於購物滿 HK\$600 / MOP600 或以上時可當 HK\$100 / MOP100 使用。
- 1.2. 電子現金購物券僅可於星享城使用,結賬時請選擇使用電子現金購物券(適用於如新香港品牌專員/會員);實體現金購物券只可於如新澳門分銷中心使用,付款前請先出示實體現金購物券(適用於如新澳門品牌專員/會員)。
- 1.3. 電子現金購物券及實體現金購物券須於發出日起計1個月內使用,逾期作廢。
- 1.4. 不可轉讓予他人使用。此現金購物券只限使用一次,並不能兑換成現金。
- 1.5. 每張訂單只限用一張現金購物券。
- 1.6. 每個品牌專員/會員帳戶只可獲享 ARO 新人賞現金購物券優惠一次。
- 1.7. 如有遺失,恕不補發。
- 1.8. 使用現金購物券的訂單將會被扣除分享獎金*,銷售業績(SV)10分及銷售獎金基數
 (CSV)78分(適用於如新香港品牌專員)/80分(適用於如新澳門品牌專員)。
 - *i) 分享獎金只適用於品牌專員。
 - ii) 分享獎金金額將根據使用本現金購物券而得到的購買金額折扣按比例地減少。
- 美國如新企業香港分公司("如新")有權隨時修改現金購物券之條款及條件或終止現金購 物券的推廣而毋須給予任何解釋或事前通知。如有任何爭議,如新保留最終之決定權及解 釋權。
- 3. 若此現金購物券之中,英文版本有任何抵觸或不相符之處,應以中文版本為準。

ARO Member Welcome Coupon ("Coupon") Terms and Conditions

Brand affiliate or member who subscribe as new ARO member will be given a HK\$100 e-coupon (applicable to Nu Skin Hong Kong brand affiliate/member) / MOP100 physical coupon (applicable to Nu Skin Macau brand affiliate/member).

- 1. The ARO Member Welcome Coupon
 - 1.1. Can be used as HK\$100 / MOP100 discount upon a purchase of HK\$600 / MOP600 or above.
 - 1.2. Can only be used for the purchase at Nu Town and select the e-coupon during checkout (applicable to Nu Skin Hong Kong brand affiliates/members) or present the physical coupon before payment in person at Macau Distribution Centre only (applicable to Nu Skin Macau brand affiliates/members).
 - 1.3. Both e-coupon and physical coupon can be used within 1 month after issuance only. The Coupon will be invalid on expiry.
 - 1.4. Is not transferable. The Coupon can only be used once, and it cannot be redeemed for cash.
 - 1.5. Only one Coupon can be used in each sale order.
 - 1.6. Each brand affiliate/member account can enjoy ARO Member Welcome Coupon privilege

once only.

- 1.7. Will not be re-issue if lost.
- 1.8. Sharing Bonus*, 10 points of Sales Volumes ("SV") and 78 points of CSV (applicable to Nu Skin Hong Kong brand affiliates) / 80 points of CSV (applicable to Nu Skin Macau brand affiliates) will be deducted on the sales order with the use of this Coupon.
 - * i) Sharing Bonus is applicable to brand affiliates only.
 - ii) The amount of Sharing Bonus will be reduced in proportion based on the percentage of purchase discount received by using this Coupon.
- Nu Skin Enterprises Hong Kong, LLC ("Nu Skin") reserve the right to modify the terms and conditions of this Coupon or terminate the promotion of this Coupon at any time without any explanation and prior notice. In case of any disputes, Nu Skin reserves the right of final decision and interpretation.
- 3. If there is any conflicts or inconsistency between the English version and the Chinese version of this Coupon, the Chinese version shall prevail.